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	Le 17 octobre 2019

	
	
	

	BETWEEN:

Robert George Kirk, as Representative Plaintiff

Applicant

- and -

Executive Flight Centre Fuel Services Ltd., Her Majesty the Queen in Right of the Province of British Columbia as represented by the Minister of Transportation and Infrastructure and the Minister of Forests, Lands and Natural Resource Operations, Danny LaSante and Transwest Helicopters Inc.

Respondents
	
	ENTRE :

Robert George Kirk, en qualité de représentant des demandeurs

Demandeur

- et -

Executive Flight Centre Fuel Services Ltd., Sa Majesté la Reine du chef de la Province de la Colombie-Britannique représentée par le ministre des Transports et des Infrastructures et par le ministre des Forêts, du Territoire et des Opérations liées aux ressources naturelles, Danny LaSante et Transwest Helicopters Inc.

Intimés

	
	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Vancouver), Numbers CA44460; CA44463; CA44469  and CA44478, 2019 BCCA 111, dated April 5, 2019, is dismissed with no order as to costs.
	
	JUGEMENT

La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de la Colombie-Britannique (Vancouver), numéros CA44460 ; CA44463;  CA44469  et CA44478, 2019 BCCA 111, daté du 5 avril 2019, est rejetée sans ordonnance quant aux dépens. 









C.J.C.
J.C.C.
